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ZÁPIS 

z 4. zasedání Komise pro veřejné záležitosti a hospodaření 

 

Datum a hodina konání: 5. 9. 2023 v 18:00 hodin 

Místo konání: Budova OÚ, nám. Svobody 111/1, 66447 Střelice 

Přítomni: D. Dvořák, M. Klíma, P. Švestka, J. Dlapka, M. Papulová, J. Holešovský, J. Štveráček 

Nepřítomni: T. Palát 

Program: 

1. Zahájení 

2. Výstavba laviček 

3. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 

4. Využití volných prostor v OD SATOV 

5. Podněty členů komise a občanů 

6. Závěr 

-------------------------- 

K bodu 1. Zahájení 

Jednání komise zahájil předseda komise, přivítal všechny členy komise a seznámil je s programem 

zasedání. 

K bodu 2. Výstavba laviček 

Protože dochází ke zbytečnému míchání kompetencí jednotlivých komisí, upozornil předseda komise 

ostatní, aby informovali další členy svých uskupení, které je do komise nominovali, že téma laviček 
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spadá pod komisi pro veřejné záležitosti a hospodaření a nikoliv pod komisi životního prostřední nebo 

dokonce komisi sociální. Pokud bude mít jakýkoliv člen komisí nebo i občan návrh na umístění nové 

lavičky, má se obracet na předsedu s konkrétním návrhem. Tyto návrhy budou projednány v komisi a 

následně i na radě obce. 

K bodu 3. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 

Komise pokračovala v diskuzi nad novou obecně závaznou vyhláškou o místním poplatku za užívání 

veřejného prostranství. Komise se opakovaně shodla, že tato vyhláška je potřebná pro nastavení 

jasných pravidel pro zveřejňování reklamy na území obce a také omezení nehlášených záborů 

veřejného prostranství, které komplikují život občanů v naší obci. Nový návrh vyhlášky bude komise 

diskutovat i na svém dalším zasedání. Předseda komise tímto žádá občany, kteří mají příklady dobré 

praxe z ostatních obcí, aby mu svoje případné návrhy zaslali na obecní email. 

K bodu 4. Využití volných prostor obchodního domu SATOV. 

V dalším bodu se komise zamýšlela nad využitím volných prostor, které nedávno obec koupila v rámci 

OD SATOV. Kromě obchodních prostor by mohla být část využívána spolky, které mají nedostatek 

úložných prostor a také míst pro svoje aktivity. Zazněly i hlasy pro jejich využití jako komunitního 

centra, pro maminky čekající na děti z MŠ či ZŠ a další. Byt, který je také součástí OD SATOV, může 

obec do budoucna využít při nabídce pracovního místa např. pro lékaře nebo jiné osoby v obecním 

zájmu. 

K bodu 5. Podněty členů komise a občanů 

Předseda seznámil členy komise s plánem rady obce se setkat s provozovateli autoservisů v ulici Za 

Humny, která je „lemována“ vraky aut, s cílem domluvit se s nimi na řešení tohoto problému. Naopak 

členové informovali předsedu o pozdním roznosu Zpravodaje, problémech s bezpečností kolem stavby 

MŠ, nevhodném umístění tabule zastávky před ZUŠ a predátorským přelepováním aktivních plakátů 

na plakátovacích plochách. Také byla diskutována potřeba dodatečných kusů popelnic na plasty a papír 

do doby změny systému svozového hospodářství. Vše výše uvedené projedná předseda komise na radě 
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obce. Další body měly být předsedovi zaslány prostřednictvím emailu, ale do vyhotovení zápisu se tak 

nestalo. 

K bodu 6. Závěr 

Tím byl program zasedání komise vyčerpán. Předseda komise poděkoval přítomným za účast a 

zasedání komise ukončil. Další zasedání komise proběhne dne 7. 11. v 18:00 

Ve Střelicích dne 13. 10. 2023 

 

…………………………………... 

Mgr. Ing. David Dvořák 

předseda komise 

 

…………………………………... 

Ing. Martin Klíma, Ph.D. 

místopředseda komise 


